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3.	Naplnění	cíle	práce	1.0
4.	Metodický	postup	1.5
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Závěr

Hodnocení	práce	(známka):	výborně
Doporučuji	práci	k	obhajobě:	ANO	

Otázky	pro	diskusi	a	poznámky

Kritické	poznámky	a	celkový	přínos,	celková	hodnota	práce

Bakalářská	práce	se	zabývá	tématem	"férového"	obchodu	na	Jihočeské	univerzitě	v	Českých
Budějovicích.	Ta	je	s	tímto	pojmem	úzce	svázána,	a	to	především	díky	statutu	fairtradové	vysoké
školy.	Práce	má	logickou	a	jasnou	strukturu,	kapitoly	na	sebe	navazují	a	přispívají	k	naplnění	cílů.
Ty	jsou	stanoveny	věcně	a	v	průběhu	práce	naplněny.	Literární	rešerše	představuje	velmi	pěkný	a
komplexní	přehled	řešené	problematiky,	autor	se	zaměřuje	na	důležité	pojmy	a	využívá	nové
odborné	zdroje.	Metodicky	je	práce	v	zásadě	v	pořádku,	i	když	jsou	všechny	hypotézy	zajímavé,
bylo	by	přínosnější	jejich	počet	mírně	omezit.	Z	provedeného	dotazníkového	šetření	však	vyplývá
množství	důležitých	a	v	praxi	uplatnitelných	poznatků,	velmi	oceňuji	pohled	na	problematiku	napříč
jednotlivými	fakultami.	Pro	dostatečné	ověření	hypotéz	a	především	pro	zkoumání	vztahů	v
kontingenčních	tabulkách	bych	doporučovala	využití	základní	statistiky,	v	některých	případech
frekvenční	analýza	pro	dostatečné	prokázání	vztahů	nestačí.	Návrhy	vycházejí	z	provedeného
výzkumu,	marketingový	výzkum	však	poskytuje	množství	dalších	doporučení	a	návrhů,	které	by
bylo	vhodné	v	praxi	řešit.
Celkově	je	ale	práce	zpracována	opravdu	výborně,	je	proto	možné	ji	doporučit	k	obhajobě.



Otázky	nebo	témata	pro	diskusi	před	komisí

Dokázal	byste	odhadnout	z	jakého	důvodu	jsou	tak	velké	rozdíly	v	přijímání	konceptu
spravedlivého	obchodu	mezi	fakultami?

Daly	by	se	některé	ze	zjištěných	problémů	řešit	i	ve	výuce	na	jiných	fakultách?	Jak?
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